
M eland kommun e

Møteprotokoll
for

Formannskapet

Møtedato: 12.06.2019
Møtestad: Formannskapssalen
Møtetid: 09.30 -13.00

Møtet vart styrt av ordførar Øyvind H. Oddekalv, AP.

Medlemmene var innkalla i skriv dat. 04.06.2019 og møtet var kunngjort i pressa 08.05.2019.

I starten av møtet orienterte integregringskonsulent NAV, Cathrine Gangstø om prosjektet
«Grundersporet».

Formannskapet hadde pause frå kl. 10.50 -10.55 og frå kl. 12.10 ogfrå kl. 12.20.

Sigmund Larsen, FrP hadde meldt forfall, det lukkast ikkje å få inn vara.

Av 7 medlemmer var 6 tilstades ved handsaming av sak 41/2019 –50/2019.

Møtedeltakarar Parti Rolle
Øyvind H. Oddekalv AP Ordførar
Anne Grete Eide AP Medlem
Marit Samnøy Jøssang KRF Medlem
Silje Ingelin Sæterstøl V Medlem
Thomas H. Wallem H Varamedlem
Sølvi Norunn Knudsen SP Varamedlem

Forfall meldt frå følgjande medl. Parti
Nils Marton Aadland H
Per Kristian Holmetun SP
Sigmund Larsen FrP

Desse møtte frå administrasjonen: Rådmann Martin W. Kulild og sektorsjef teknisk Anny Bastesen.
Økonomisjef Per Inge Olsen møtte til sak 47/2019.

Protokollførar: Randi Hilland
17. juni 2019

Øyvind H. Oddekalv
Ordførar

Randi Hilland
konsulent
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41/2019 Godkjenning av innkalling og sakliste 

42/2019 Godkjenning av møteprotokoll 

43/2019 Referatsaker 

44/2019 Aktuelle saker 

45/2019 Orientering av rådmannen 

46/2019 Orientering om status Alver kommune 

47/2019 Økonomisk rapportering 1. tertial 2019 

48/2019 Godkjenning av avtale om tenestetilbod - Meland kommune og Nordhordland 

lensmannsdistrikt 

49/2019 Bygging og finansiering av ny hovudvassleidning langs Mjåtveitvegen 

50/2019 Sambandet vest - Forslag til planprogram for kommunedelplan 
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41/2019: Godkjenning av innkalling og sakliste 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Innkalling og sakliste vert godkjent. 

 
12.06.2019 FORMANNSKAPET 
 
 
FS - 41/2019 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Innkalling og sakliste vert godkjent. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

42/2019: Godkjenning av møteprotokoll 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Møteprotokoll vert godkjent. 

 
12.06.2019 FORMANNSKAPET 
 
 
FS - 42/2019 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Møteprotokoll frå møte 22.05.2019 vert godkjent. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

43/2019: Referatsaker 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Meldingane vert tekne til orientering. 

 
12.06.2019 FORMANNSKAPET 
 
 
 
Rådmannen varsla at notat unntatt offenlegheit vil verte delt ut i slutten av møtet. 
 
På slutten av møtet vart møtet lukka med tilvising til offentleglova § 23. 
 
Rådmannen la fram skriv unntatt offentlegheit - Klagesak på tildeling av kontrakt breiband.  
 
Framlegg til vedtak frå Øyvind H. Oddekalv: 
Formannskapet tek skrivet til orientering. 
 
 
Dette framlegget vart samrøystes vedteke. 
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FS - 43/2019 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Meldingane og skrivet vert tekne til orientering. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

44/2019: Aktuelle saker 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Orienteringane vert tekne til vitande. 

 
12.06.2019 FORMANNSKAPET 
 
Følgjande saker vart tekne opp: 
 
Ordførar: 
Problem med at forfall til Utval for levekår ikkje vert registrert, og dermed vert ikkje vara kalla inn. 
Må sjå nærarer på dette problemet. 
 
Anne Grete Eide har meldt inn sak om forureina drikkevatn i lys av det som har hendt på Askøy. 
Anny Bastesen orienterte: 
Har avtale med analysefirma - prøve frå vasskjelde, høgdebasseng og leidningsnett vert teken kvar 
veke. 
Gjeldande rutine er å reinsa jevnleg. Dersom dårleg prøve vert innbyggarane varsla via sms. Høgare 
avgifter i Meland enn mange andre kommunar, men har trygg vassforsyning. 
 
Silje Sæterstøl: 
Minibuss på Rossland hentar elevar som ikkje vil ta vanleg buss. Reagerer på ressursbruken. 
Sølvi Knudsen meiner at dette gjeld elevar med heilt spesielle behov. 
 
Sølvi Knudsen: 
Ønskjer referat frå møte med dei private barnehagane. 
 
Ordførar orienterte: 
Dei private barnehagane har sett fokus på at regelverket tilseier at det går to år før tilskotet er 
harmonisert i den nye kommmunen. Viktig med likebehandling, må takast opp politisk. Ønskjeleg 
med faste møte som i Meland, også i Alver kommune. 
 
 
 
FS - 44/2019 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Orienteringane vert tekne til vitande. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

45/2019: Orientering av rådmannen 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Orienteringane vert tekne til vitande 
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12.06.2019 FORMANNSKAPET 
 
Det vart orientert om følgjande: 
 
Ekstramøte i formannskapet onsdag 19.06. kl. 13.00 med synfaring og gjennomgang av 
trafikkanalyse, B8 og B9 Mjåtveitstø - Dalstø. 
 
Skal ha administrativ møte med fylkesmannen 17.06.19 om kommuneplan - arealdel. 
Fylkesutvalet skal behandla saka 18.06.19. 
Vi vil kome tilbake i ekstramøtet i formannskapet om prosessen vidare. 
 
FS - 45/2019 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Orienteringane vert tekne til vitande 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

46/2019: Orientering om status Alver kommune 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Orienteringane vert tekne til vitande 

 
12.06.2019 FORMANNSKAPET 
 
Ordførar orienterte frå siste møte i Fellesnemnda: 

·  Justerte budsjettet 
·  Prosessen budsjett og økonomiplan tar til i september 
·  Felles landbrukskontor 
·  Bruk av rådhuset på Manger 
·  Informasjon frå Lindås tomteselskap 

 
Sølvi Knudsen: 
Viser til oppslag i lokalaviser og på facebook der ungdomsrådet er misnøgd med fordeling av 
representantar i ungdomsrådet. 
Anne Grete Eide og Marit Jøssang er med i gruppa og orienterte. 
 
Sølvi Knudsen: 
Er frustrert over reaksjon frå enkelte i Fellesnemnda på skrivet om prinsipiell organisering frå 
formannskapet til Fellesnemnda.  
Ordførar meiner at dette må løftast opp i Fellesnemnda. 
 
FS - 46/2019 VEDTAK: 
Orienteringane vert tekne til vitande 
 
 
 
 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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47/2019: Økonomisk rapportering 1. tertial 2019 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Driftsrekneskapen: 

1.          Auke i inntekter frå skatteanslag i revidert nasjonalbudsjett og befolkningsvekst kr 2,9 mill.        

2.          Auke utgiftsramma til tenesteområda delegert til rådmannen å fordele: kr 1,18 mill. 

3.          Reduksjon i bruk av disp.fond med kr 1,72 mill. 

Investeringsrekneskapen: 

4.          Auke i investeringsprosjekt 253 og nye prosjekter innan skule, barnehage og V/A  
             kr 4.088.000,-   

5.          Reduksjon 2019 og overføring av investeringsmidlar til 2020 på følgjande prosjekt nr 380,         
             544, 578, 601, 654, 676, 677. Samla kr 33.492.000. Sjå vedlegg for spesifikasjon per prosjekt. 

6.          Auke startlån (for vidareutlån) kr 7.000.000,-. 

Endring i finansiering slik: 

Reduksjon i mva-refusjon kr 1.311.000,- 

Reduksjon i bruk av lån kr 28.094.000,- 

Auke i lån frå husbanken kr 7.000.000,- 

 
12.06.2019 FORMANNSKAPET 
 
Økonomisjef Per Inge Olsen orienterte. 
 
Oppdatert økonomirapport 1. tertial 2019 vart delt ut i møtet. 
 
Framlegg til tilleggsvedtak frå Øyvind H. Oddekalv og Anne Grete Eide, AP: 
Auke inventar til elevar ved Meland ungdomsskule kr 400 000,-. 
Formannskapet ber om å få oversikt over stoda på inventar til elevar tidleg i haust. 
Finansierast over disposisjonsfondet. 
 
Tilleggsframlegg i møte: 
Prosjektet "Grundersporet", 3 årig prosjekt starter hausten 2019. 
 
Avrøysting: 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke. 
Tilleggsframlegg i møte vart samrøystes vedteke. 
Tilleggsframlegg frå Øyvind H. Oddekalv og Anne Grete Eide vart samrøystes vedteke. 
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FS - 47/2019 SAMRØYSTES FRAMLEGG TIL VEDTAK: 
Driftsrekneskapen: 

1.          Auke i inntekter frå skatteanslag i revidert nasjonalbudsjett og befolkningsvekst kr 2,9 mill.        

2.          Auke utgiftsramma til tenesteområda delegert til rådmannen å fordele: kr 1,18 mill. 

3.          Reduksjon i bruk av disp.fond med kr 1,72 mill. 

Investeringsrekneskapen: 

4.          Auke i investeringsprosjekt 253 og nye prosjekter innan skule, barnehage og V/A  
             kr 4.088.000,-   

5.          Reduksjon 2019 og overføring av investeringsmidlar til 2020 på følgjande prosjekt nr 380,  
             544, 578, 601, 654, 676, 677. Samla kr 33.492.000. Sjå vedlegg for spesifikasjon per prosjekt. 

6.          Auke startlån (for vidareutlån) kr 7.000.000,-. 

Endring i finansiering slik: 

Reduksjon i mva-refusjon kr 1.311.000,- 

Reduksjon i bruk av lån kr 28.094.000,- 

Auke i lån frå husbanken kr 7.000.000,- 

Auke inventar til elevar ved Meland ungdomsskule kr 400 000,-. 
 
Formannskapet ber om å få oversikt over stoda på inventar til elevar tidleg i haust. 
 
Finansierast over disposisjonsfondet. 
Prosjektet "Grundersporet", 3 årig prosjekt starter hausten 2019. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

48/2019: Godkjenning av avtale om tenestetilbod - Meland kommune og Nordhordland 
lensmannsdistrikt 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Kommunestyret godkjenner avtalen om tenestetilbod mellom Meland kommune og Nordhordland 
lensmannsdistrikt. 
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12.06.2019 FORMANNSKAPET 
 
 
FS - 48/2019 SAMRØYSTES FRAMLEGG TIL VEDTAK: 
Kommunestyret godkjenner avtalen om tenestetilbod mellom Meland kommune og Nordhordland 
lensmannsdistrikt. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

49/2019: Bygging og finansiering av ny hovudvassleidning langs Mjåtveitvegen 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Kommunestyret godkjenner at det vert oppretta eit eige prosjekt “Vassleidning Mjåtveitvegen” med 
ei ramme på 3,6 millionar kroner eks mva, finansiert over investeringsbudsjettet for vatn. 
Kommunestyret er positive til å inngå justeringsavtale om meirverdiavgift for dei offentlege 
infrastrukturanlegga Egill Danielsen Stiftelse skal opparbeide. 
 

 
12.06.2019 FORMANNSKAPET 
 
 
FS - 49/2019 SAMRØYSTES FRAMLEGG TIL VEDTAK: 
Kommunestyret godkjenner at det vert oppretta eit eige prosjekt “Vassleidning Mjåtveitvegen” med 
ei ramme på 3,6 millionar kroner eks mva, finansiert over investeringsbudsjettet for vatn. 
Kommunestyret er positive til å inngå justeringsavtale om meirverdiavgift for dei offentlege 
infrastrukturanlegga Egill Danielsen Stiftelse skal opparbeide. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

50/2019: Sambandet vest - Forslag til planprogram for kommunedelplan  
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Formannskapet sluttar seg til at framlegg til planprogram for kommunedelplan Sambandet vest, 
datert 04.05.19, leggast ut på høyring og til offentleg ettersyn. Samtidig varslast oppstart av 
arbeidet med kommunedelplan for Sambandet vest. Vedtaket er heimla i plan og bygningslova § 12-
9, samt forskrift om konsekvensutgreiing § 6. 

 
12.06.2019 FORMANNSKAPET 
 
 
FS - 50/2019 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Formannskapet sluttar seg til at framlegg til planprogram for kommunedelplan Sambandet vest, 
datert 04.05.19, leggast ut på høyring og til offentleg ettersyn. Samtidig varslast oppstart av arbeidet 
med kommunedelplan for Sambandet vest. Vedtaket er heimla i plan og bygningslova § 12-9, samt 
forskrift om konsekvensutgreiing § 6. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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